

Erin McGuire

On the surface

erinmcguirephotography.com

On The Surface is a new and ongoing body of work that explores my feelings of deception and abandonment. The recent discovery and diagnosis of a life threatening illness of a beloved family member, along with the realization that the illness had gone unnoticed for some time, has forced me to look at my life and my work in a new way. These images of abandoned homes are digital composites created to intentionally deceive the viewer. The way the deception actually manifests itself is left to the personal history, emotions and imagination of the individual viewer.

qui explore mes sentiments de déception et abandon. La récente découverte et le diagnostic d'une maladie mortelle d'un être cher, un membre de ma famille, ainsi que la prise de conscience que cette maladie était passé inaperçue durant longtemps, m'a forcée à regarder ma vie et mon travail d'une nouvelle manière. Ces images de maisons abandonnées sont des compositions numériques qui ont été créées afin de tromper intentionnellement le spectateur. La façon dont la déception se manifeste réellement laisse libre cours à l'histoire personnelle, aux émotions et à l'imagination du spectateur.

« On the surface » est une nouvelle série en cours















